

## School Office 校务处

### 1. Term 4 examination on 20 Nov 2021

第四学期考试在 2021 年 11 月 20 日举行

- Parents please help your child prepare for the examination.  
请家长督促贵子弟温习功课, 准备考试。
- Parents be aware students do not leave school early on that day.  
家长请注意当天不提早放学。
- Please pick up your child on time. Children who are left unattended 15 min after school will wait in the school office. A caring fee \$20 will be applied.  
敬请家长准时接带学生离校。 逾时 15 分钟, 学生将会被安排在办公室内等候。家长需要缴付照顾费\$20。

### 2. Last day of the school year on 11 Dec 2021

学年的最后一天在 2021 年 12 月 11 日

- End of year Performance and Award Presentation  
年终表演和颁奖典礼
- The morning and afternoon class performance and award presentation will be held in the school hall from 10 am to 12:30 noon  
上, 下午班的表演和颁奖典礼将于上午 10 点至中午 12:30 在学校礼堂举行

### 3. Summer holidays will be from 18 Dec 2021 – 28 Jan 2022

暑假将于 2021 年 12 月 18 日至 2022 年 1 月 28 日

### 4. All returning students will receive 2022 school fee notification by email on 3 January 2022. Please come to the office and update your record if you do not receive the school newsletter by email.

学费详情将于 2022 年 1 月 3 日经电邮发送。如没有收到校讯, 请来校务处更新你的电邮记录。

### 5. New Student Enrolment will be on Saturday, 29 Jan 2022

Session 1 at 1:30pm, or

Session 2 at 2:45 pm

新生入学注册将于 2022 年 1 月 29 日(星期六)

第一节: 下午 1:30, 或

第二节: 下午 2:45

### 6. New school year will commence on Saturday, 5 Feb 2022

新学年将于 2022 年 2 月 5 日开学(星期六)